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18 січня 2024 року, на засіданні президії обласного комітету Профспілки, з участю голів
районних, міських, первинних профспілкових організацій, широко обговорювалось
основне питання порядку денного щодо роботи організаційних ланок Профспілки по
збільшенню профспілкового членства та збереженню первинних профспілкових
організацій.

      

З ґрунтовною, аналітичною довідкою з цієї проблеми виступив заступник голови обласної
організації Горощенко В.Ф.

  

В обговоренні взяли участь Васюнькін О.В., голова Баштанської районної організації,
Локтіонова Т.І., голова Березанської районної організації, Перова Л.М., голова
Казанківської районної організації, Палієнко Л.М., голова Вітовської районної організації,
Коганова В.Г., голова Миколаївської районної організації, Руденко О.Ф., голова
Снігурівської районної організації, Мовчан С.В., голова Миколаївської міської організації,
Соворовська Л.М., голова Новоодеської районної організації.

  

Виступаючі ділились досвідом своєї роботи, розкривали існуючі проблеми з даного
питання, вносили пропозиції. Та всі виступаючі були одностайні в своїх виступах, що
первинка – це основа Профспілки, і що над зміцненням, збереженням та збільшенням
профспілкового членства потрібно спільно з соціальними партнерами наполегливо
працювати, використовуючи традиційні та сучасні різноманітні форми роботи.
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В єдності – наша сила!
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